
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 19.02.2015 

Inge Reidar Kallevåg gjekk frå som ugild fordi han er styremedlem i Bømlopakken AS. Jf. forvaltningslova 

§ 6, 1. ledd e. 

Stein Inge Ryssdal møtte for Inge Reidar Kallevåg i saka. 

Astrid F. Selsvold sette fram slikt forslag:

"Saka vert utsett.

Fylkesutvalet ber om at styringsgruppa vurderer planen på ny og handsamar klagen frå 

Hardanger kunstskule."

Fylkesutvalet tok stilling til om forslaget skulle realitetsbehandlast. 

8 av representantane (H, Frp, V) røysta mot at forslaget skulle realitetsbehandlast. Forslaget vart dermed 

ikkje realitetsbehandla, jf. kommunelova § 34 nr. 1, 2. setning.

Aud Karin Oen sette fram slikt forslag:

"Med unntak av punktet om ferjefri kyststamveg, godkjenner fylkesutvalet Plan for bruk av 

kompensasjonsmidlar 2014. Unytta midlar for Kvam herad blir overført til tiltaket "Tilrettelegging 

for infrastruktur i Kvam". "

Røysting

Innstillinga vart vedteken med 14 røyster mot 1 røyst for Oen sitt forslag.

Vedtak

Fylkesutvalet godkjenner Plan for bruk av kompensasjonsmidlar 2014. Unytta midlar for Kvam herad blir 

overført til tiltaket "Tilrettelegging for infrastruktur i Kvam".  


